
 
 

Protokół Nr XXI/08 
 z dwudziestej pierwszej sesji Rady Gminy Męcinka 

odbytej w dniu 26 sierpnia  2008 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji wzięło udział 13 – tu. Nieobecni radni : Jolanta 
Dubińska i Zdzisława Wachowska.  
 
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  

1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń, 
2. Z-ca Wójta – Andrzej Czech, 
3. Sekretarz Gminy – Zygmunt Melner,  
4. Skarbnik Gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg. listy obecności, 
6. Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 
Otwarcia dwudziestej sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz  
wypowiadając formułę: „Otwieram dwudziestą pierwszą sesję  Rady Gminy 
Męcinka”. 
Na wstępnie stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 13-tu  radnych , co 
stanowi quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
Po przywitaniu radnych i zaproszonych gości przewodniczący przedstawił 
porządek posiedzenia, który przewidywał :     

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Rozpatrzenie informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Męcinka 

za I półrocze 2008 r.  
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego,   
2/ zmiany w budŜecie gminy na 2008 rok.  

6. Zatwierdzenie projektu uchwały  w sprawie likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Piotrowicach.   

7. Sprawy róŜne . 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Zamknięcie sesji.  

 
Nie wprowadzono Ŝadnych zmian do porządku sesji.  
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Ad. 2.  
 
Wójt Gminy przedstawił informację nt. działalności w okresie od ostatniej sesji 
tj. od 29 lipca   do 27 sierpnia  2008 r.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 3.    
 
Radni zgłosili następujące interpelacje :  
Radny Eugeniusz Worończak z Chełmca  
- Poprawić instalację elektryczną, załatać dach i pomalować świetlicę. Zawiązał 
się Zespół  folklorystyczny, chcą funkcjonować, chcą robić próby i potrzebne 
jest im pomieszczenie.  
Radny  Jan Krupiński  z Sichowa 
- Robiona była skarpa przy posesji p. Rybickiej  i teraz nie ma tam wjazdu.  
Radny Jan Fajkiel z Pomocnego 
W Stanisławowie zachodzi konieczność połoŜenia masy asfaltowej na drodze do 
4-ch posesji.  
Janusz Hołyński z Małuszowa 
- Droga do p. Stadnika w bardo złym stanie.  
- Ponaglić zarząd dróg o wykonanie zatoczki przy drodze krajowej aby 
zminimalizować zagroŜenie  w ruchu pieszych.  
 
Po zgłoszonych interpelacjach Wójt Gminy przystąpił do udzielenia 
odpowiedzi.  
Odnośnie remontu świetlicy w Chełmcu wyjaśnił, ze planowane jest zburzenie 
świetlicy w miejsce której powstanie zajazd turystyczny z moŜliwością 
wykorzystania go na cele społeczne.  
Odnośnie remontu drogi w Małuszowie , zrobiony zostanie nieduŜy kawałek 
aby ocenić koszt całkowitego remontu.  
Odnośnie remontu dróg sołtys wsi Piotrowice Andrzej Ankus zwrócił się z 
zapytaniem ;  
Czy droga po remoncie w Piotrowicach pozostanie z tym samym naciskiem, co 
do tej pory.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe będzie akceptował zastałe stany i brał pod uwagę 
prowadzoną dotychczas działalność gospodarczą, ale zamierza wyznaczyć teren 
po Ŝwirowni w Piotrowicach  na przemysł związany działalnością uciąŜliwą.     
Odnośnie planowanych inwestycji poinformował obecnych, Ŝe na najbliŜszej 
sesji przedstawiony zostanie problem  instalacji wiatraków na terenie gminy i 
związanymi z tym  zmianami w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego i studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego 
gminy.       
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Ad. 4.   
 
Przewodniczący poinformował obecnych, Ŝe Komisja BudŜetowo Finansowa, 
Oświaty i Spraw Społecznych analizowała informację o przebiegu wykonania 
budŜetu za I półrocze 2008 r. i nie wniosła  Ŝadnych uwag  oraz Ŝe, Komisja 
Rewizyjna  wydała opinię pozytywną w sprawie informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu za I półrocze  2008 r.  
 
Informacje o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze przedstawił Skarbnik 
Gminy.  
Opinię  Komisji Rewizyjnej w sprawie  informacji przedstawił przewodniczący 
komisji Eugeniusz Worończak.  
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie informacji odczytał 
Skarbnik Gminy.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag  do realizacji budŜetu w I półroczu 2008 r.   
Przewodniczący stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła  informację o 
przebiegu wykonania budŜetu do akceptującej wiadomości.  
 
Ad. 5/1. 
Jako pierwszy rozpatrzony został  projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu inwestycyjnego. 
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe projekt tej uchwały  
pozytywnie został przez Komisję BudŜetowo-Finansową Oświaty i Spraw 
Społecznych.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu obecnych na sesji radnych 
(jednogłośnie).  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie     
podjęła uchwałę  w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego 
i uchwała  w tej sprawie nr XXI/136/07 stanowi załącznik do protokołu. . 
Ad. 5/2. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany budŜetu gminy na 2008 rok. 
Przewodniczący rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja BudŜetowo–
Finansowa, Oświaty i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt tej 
uchwały.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu obecnych na sesji radnych 
(jednogłośnie).  
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Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie     
podjęła uchwałę  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 rok i uchwała w 
tej sprawie Nr XXI/137/08 stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 6.  
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag bądź wniosków  
do uchwały w sprawie likwidacji  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie projektu uchwały.  
Za zatwierdzeniem projektu uchwały w przedstawionym brzmieniu glosowało 
13-tu radnych.  Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  
zatwierdziła w sprawie likwidacji  Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach.     
 
Ad. 7.  
Nie zgłoszono Ŝadnych spraw.  
 
Ad. 8. 
Punkt ten został zrealizowany w trakcie zgłaszania interpelacji i zapytań.  
 
Ad. 9.   
 
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Dwudziestą pierwszą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą.  
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  


